

**Bandystyremøte**  
**Mandag 14.05.2018**



<b>Saksnr</b>	<b>Sak</b>	<b>Ansvarlig</b>
15	Referat fra forrige møte	Eivind Thorne
16	Inntekter/dugnader (oppfølging av sak 10)	Eivind Thorne
17	Innvilget støtte fra Sparebank stiftelsen	Eivind Thorne

**Innkalt:** Eivind, Jon Erlend, Andreas, Martin, Erik


**Inviterte:** Torunn (adm), Nikolai (HS), Petter (AU)


**Tilstede:** Eivind, Jon Erlend, Andreas, Martin, Erik  
Besøk fra Salva v/Tommy Evensen


**Kalender:**


- 11.juni kl 1930-2100

**Neste møte blir i august og da avtaler møteplan for resten av året.**  
**Inkl møte med årgangene i begynnelsen av august.**

Møtedato	15/05/2018	
Saksnummer	15/2018	
Saksbehandler	Eivind Thorne	
Type sak	<b>Orientering</b> /Beslutning	
<b>Saksnavn</b>	Referat fra forrige møte	
<b>Bakgrunn:</b>		
Gjennomgang referat og arbeidspunkter.		
<b>Forslag til vedtak:</b>		
- Ingen spesielle saker til oppfølging.		
<b>Styrets bemerkninger:</b>		

Møtedato	15/05/2018	
Saksnummer	16/2018	
Saksbehandler	Eivind Thorne	
Type sak	<b>Orientering</b> /Beslutning	
<b>Saksnavn</b>	Inntekter/dugnader (oppfølging av sak 10)	
<b>Bakgrunn:</b>		
<ul style="list-style-type: none"> <li>- Ønske om å vurdere løsninger for inntekter/dugnad til ØHIL Bandy</li> </ul>		
<b>Salva</b>		
<ul style="list-style-type: none"> <li>- Presentasjon Salva fra 1930-2000</li> </ul>		
<p>Kostnad 2017: 80 640  Salg 2017: 138.300  Spons: 12500  Inntekt: 70.160</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Salva ønsker ny avtale med oss, gjennomgang av nytt forslag.</li> </ul>		
<b>Fyrverkerisalg</b>		
<ul style="list-style-type: none"> <li>- Presentasjon fra leverandør 2000-2030</li> <li>- Mulig det er vanskelig å få godkjenning i Bærum. Svar ventes innen 010718.</li> </ul>		
<b>Åpen kiosk som dugnad??</b>		
<ul style="list-style-type: none"> <li>- Veldig vær avhengig</li> <li>- Krever mye tilrettelegging og organisering</li> <li>- Krever mye innsats fra medlemmene</li> </ul>		
<b>Norges Rullen</b>		
<ul style="list-style-type: none"> <li>- Se mail</li> <li>- <i>Vurderes med Salva, men markedet er litt mettet.</i></li> </ul>		
<b>Forslag til vedtak:</b>		
<ul style="list-style-type: none"> <li>- Styret har vurdert ulike ordningen for å sikre en inntekt som er viktig. Samtidig vurderer styret at det er viktig å ha noen dugnader for både felleskapet og dugnader som kan selges for å avlaste familie økonomien og samtidig bidra med inntekter. Vi opplever at flere nå har fått rutine på salget og klarer å selge mer enn utdelte poser.</li> <li>- Vi inngår en avtale med Salva for ett år, med en dugnad per år.</li> </ul>		
<b>Styrets bemerkninger:</b>		
<ul style="list-style-type: none"> <li>- Salva dugnaden skjer i november</li> <li>- Vi må ha en som kan da ansvaret for oppfølgingen og som slipper andre dugnadsoppgaver.</li> <li>- Jon E følger opp fyrverkeri salget videre</li> </ul>		

Møtedato	15/05/2018	
Saksnummer	17/2018	
Saksbehandler	Eivind Thorne	
Type sak	Orientering/ <b>Beslutning</b>	
<b>Saksnavn</b>	Innvilget støtte fra Sparebankstiftelsen	
<b>Bakgrunn:</b>		
<p>I Januar sendte bandygruppen ved Vincent Thue inn en søknad til Sparebankstiftelsen på støtte til kjøpe av traktor. Bandygruppen trenger en traktor til vanning og brøyting av banen.</p> <p>Vi søkte om 300.000kr og har fått bekreftet at søknaden er innvilget.</p>		
<b>Forslag til vedtak:</b>		
<ul style="list-style-type: none"> <li>- Eivind tar på seg oppdraget med å sikre anskaffelsen, styret blir orientert per mail i prosessen.</li> </ul>		
<b>Styrets bemerkninger:</b>		
<ul style="list-style-type: none"> <li>- Vincent Thue har laget søknader både til ismaskin (300.000) og traktor (300.000) og har skaffet bandygruppen en maskinpark som her helt utrolig!</li> </ul>		

Møtedato	15/05/2018	
Saksnummer	18/2018	
Saksbehandler	Eivind Thorne	
Type sak	<b>Orientering/Beslutning</b>	
<b>Saksnavn</b>	<b>Eventuelt</b>	
<b>Bakgrunn:</b>		
<ul style="list-style-type: none"> <li>- Anleggsaken <ul style="list-style-type: none"> <li>• BK har lagt ut høringsforslaget. Kunstis er foreløpig tatt ut og BIR har fått oppdraget med å avklare driftskostnader for disse prosjektene</li> <li>• Anleggsgruppen må defineres på nytt med navn og oppgaver <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Ønske om en ny prosjektleder til anleggsgruppen</li> <li>○ Erik kaller inn til møte</li> <li>○ HS skal ha dette til møte Torsdag 7. juni kl. 1930</li> </ul> </li> </ul> </li> </ul>		
<b>Forslag til vedtak:</b>		
<b>Styrets bemerkninger:</b>		
<ul style="list-style-type: none"> <li>- Jon E følger opp en hyggelig påskjønnelse til Kay som takk for hjelpen med drift av banen i vinter.</li> <li>- Martin følger opp shopen og spør etter salgsrapporter.</li> </ul>		